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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Segít a Kormány a jánossomorjaiakon és a bősárkányosaikon vagy sem? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Már a Bajnai-kormány idején is tervben volt – de természetesen csak választási ígére t
formájában – hogy a 86-os főút Jánossomorján és Bősárkányon áthaladó szakaszai t
megszűntetik, és helyüket, egy a településeket elkerülő út veheti át, mintegy új nyomvonalra
helyezve a 86-os főút e szakaszát . Az indoklás idevonatkozóan igen egyszerű. Két település
több mint 8000 lakósának, házainak, kertjeinek, útjainak napi szinten nagyjából 720 0
járművel kell megküzdeniük. Figyelembe véve a 86-os fóút logisztikai fontosságát, a
járművek egy jelentős része több tonnás teherszállító . 2009-ben az útburkolat megerősítése
mellett döntött a Kormány, de még az sem valósult meg teljesen . A jelenlegi Kormány tény,
hogy végzett már fejlesztéseket a fóút bizonyos szakain, de a két település lakosainak
segélykérését eddig figyelmen kívül hagyta.

Várható-e, hogy a 86-os főúton Jánossomorját és B ősárkányost elkerülő útszakaszok
kerülnének megépítésre ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014. szeptember 25 .
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